
 

 

                   Generalforsamling i Western Express Linedance 

                 Torsdag d. 27.januar 2022 i mødelokale 1, Hallen kl 20.15. 

                                                                Referat. 

 

      Fremmøde 19 medlemmer. 

 

 1.:  Valg af referent 

       Referent : John Hjort Kristensen 

 2.:  Valg af ordstyrer og stemmetællere. 

       Ordstyrer : Lone    Stemmetællere: Inger og Kari 

 3.:  Formandens beretning. 

       Lone fremlagde Charlottes beretning, da hun er syg. 

       Den blev godkendt. 

 4.:  Fremlæggelse af regnskab. 

       Helle fremlagde regnskabet. 

       Godkendt af de fremmødte. 

         

 5.:  Valg til bestyrelsen. 

                   På valg : Helle Hjortlund Madsen ( ønsker genvalg) 

                                  John Hjorth Kristensen  ( ønsker genvalg) 

              John, Helle, Anne Metha, Kari og Jens Chr blev foreslået. 

              John og Helle blev genvalgt, da ingen af de andre opstillede  

              ønskede valg. 

                  Øvrige bestyrelsesmedlemmer :  Charlotte B. Hansen 

                                                                        Susanne Myhlenfordt. 

                                                                        Lone Haugaard Pedersen. 

 6.: Valg af suppleanter  

       Jens Chr og Elin blev valgt. 



 

 

 7.: Valg af revisor 

       Karin ønsker genvalg. Blev gensidigt valgt. 

 8.: Valg til festudvalg. 

       Ida, Jens Chr, Charlotte Vase og Margit blev genvalgt. 

       Der blev foreslået, at festudvalget evt. kunne hjælpe med inddsamling af  

       sponsorgaver til træffet. 

 9.: Behandling af indkomne forslag. 

      Der er ingen forslag kommet fra danserne. 

10. Ændringer af vedtægter. 

      Der blev ændret i paragraf nr 4, 7, 9 og 10. 

11.: Evt. 

       Der kom en opfordring om, at bestyrelsen skulle være mere tydlige på f. eks     

       Facebook og evt. komme med flere opdateringer end hidtil. 

       Der kom opfordring fra bestyrelsen, at danserne også gerne må bidrage på  

       klubbens medlemsside f. eks hvis man ville ud til et træf eller hvis man ved   

       der er lejligheder som der evt. skal danses til. 

       Medlemmerne ville også gerne drages mere ind over f. eks afslutninger, 

       Træf osv  

                                                                               

                    Tak for fremmødet. 

                         På bestyrelsens vegne 

                                  Lone. 

 


